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 T.C. 

ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2019 YILI ARALIK AYI TOPLANTISI II. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠ VE TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

 Gündem No   : 97509404-301.03-12/2                                                Toplantı Tarihi   : 11/12/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                     Toplantı Saati    : 18.00 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

1. Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı Yurt DıĢı Görevlendirilmesine 

ĠliĢkin Genelgenin 1. paragrafında “Toplantı dönemi bakımından meclis kararı alınmasına imkan bulunmadığı ve yurt 

dıĢı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde görevlendirmenin Belediye BaĢkanı tarafından yapılması ve 

görevlendirmeye iliĢkin olarak ilk Meclis toplantısında Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüĢtür.” 

denilmektedir. “2 Adet Feribot Alımı” iĢine ait teknik Ģartnamenin “3.2.FAT (Fabrika Kabul Testleri)” baĢlıklı; “Bu 

testler, genel olarak imalatçı firmalarının sahasında icra edilecektir. Asgari olarak; Ana Makineler, Ana Jeneratörler, 

Emergency Jeneratör, Sevk sistemleri, FAT testleri Alıcı personeli gözetiminde yapılacaktır. FAT testine katılacak 

Alıcı personelinin ulaĢım ve konaklama gideri Sağlayıcı tarafından karĢılanacaktır.” maddesi kapsamında; Fabrika 

Kabul Testleri 18-21 Kasım 2019 tarihleri arasında üretici firmanın Cassis-Fransa'da yer alan fabrikasında yapılmıĢtır. 

Bu kapsamda Ġdaremize teslim edilecek 1. feribotun ana makine ve jeneratörlerinin Fabrika Kabul Testlerine 

katılması amacıyla, Deniz ve Destek Hizmetleri ġube Müdürü V. Mustafa KARAOVA, Deniz ve Destek Hizmetleri 

ġube Müdürlüğünde görevli ġef/Deniz UlaĢtırma ĠĢletme Mühendisi Taha Yiğit TEKĠN  ve Makine Mühendisi 

Denizhan ÖZENEN BaĢkanlık Makamının 17-22/11/2019 tarihleri arasında 04/11/2019 tarihli ve E.263659 sayılı 

Olur‟u ile görevlendirilmiĢ olup ve bu süreler içinde görevli-izinli sayılmıĢlardır. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (UlaĢım Dai.BĢk.E.298249) 

 

2. 8-17 Kasım 2019 tarihlerinde Amerika BirleĢik Devletlerinin Colarado Eyaleti Golden kentinde düzenlenen 4. 

Uluslararası Zor Zeminlerde TBM Konferansına (Tunnel Boring Machines in Difficult Grounds Conference), Ġzmir 

Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F.Altay - Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi kapsamında, Raylı Sistem ġube 

Müdürü Mustafa KAPCI, ĠnĢaat Mühendisi Enver Murat ÜNVER ve Jeoloji Mühendisi Emre GÜRLER 

katılmıĢlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. 

(Ban. ve Ray.Sis.Yat.Dai.BĢk.E.299126) 

 

3. Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı YurtdıĢı görevlendirilmesine 

iliĢkin Genelgenin 1. paragrafında "Toplantı dönemi bakımından Meclis Kararı alınmasına imkân bulunmadığı ve yurt 

dıĢı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde görevlendirilmenin Belediye BaĢkanı tarafından yapılması ve 

görevlendirmeye iliĢkin olarak ilk Meclis toplantısında Belediye Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüĢtür." 

denilmektedir. Bu çerçevede, DıĢ ĠliĢkiler ġube Müdürlüğümüz personeli Nazmi Mert TÜRKBEN Güney Afrika'nın 

Durban kentinde    11-15 Kasım 2019 tarihleri arasında düzenlenen "UCLG Dünya Kongresi"ne BaĢkanlık Makamına 

mihmandar olarak eĢlik etmek üzere 10-16 Kasım 2019 tarihleri arasında görevli izinli olarak katılım sağlamıĢtır. 

Sayın Meclisimizin bilgilerine arz olunur. Mustafa Tunç SOYER BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (DıĢ ĠliĢkiler ve 

Tur.Dai.BĢk.E.300587) 

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

1. Kars ili, Susuz Belediye BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığına bağlı Yol Bakım 

Onarım ġube Müdürlüğü demirbaĢ kayıtlarında bulunan ve önergede belirtilen 2007 model 35 TH 128 plaka no'lu 

Mercedes AXOR 3028 B Marka Karla Mücadele Aracı ile ESHOT Genel Müdürlüğü demirbaĢ kayıtlarında bulunan 

ve önergede belirtilen 2012 model 35 DA 2780 plaka no'lu Otokar Doruk marka otobüsün bedelsiz olarak hibe 

edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Makine Ġk.Bak. ve Ona.Dai.BĢk.E.297984) 
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2. Tarımsal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, ESHOT Genel Müdürlüğünce düzenlenmiĢ Teknik 

Raporda belirtilen araç grubu içerisinde yer alan ESHOT Genel Müdürlüğüne ait 2012 model 35 DA 2811 ve 35 DA 

2773 plaka no‟lu OTOKAR DORUK 215LE marka 2 (iki) adet otobüsün, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına 

bedelsiz olarak hibe edilmesi suretiyle ihtiyacın karĢılanması hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-Araç Bak. Ona. 

Dai.BĢk.E.11821/E.187472) 

 

3. Belediyemiz ile Adıyaman ili, Tut Belediyesi arasında, Personel Eğitimi, Araç-Gereç, Altyapı-Üstyapı, Proje, 

Sağlık, Kültür ve Sosyal Yardımlar gibi konularda iĢ birliği ve yardımlaĢmanın yanı sıra Belediyeler arasındaki sosyal 

iliĢkileri geliĢtirmek amacıyla imzalanacak KardeĢ Belediye Protokol‟ü çerçevesinde, KardeĢkent iliĢkisi kurulmasına 

yönelik, Adıyaman ili, Tut Belediye Meclisince alınan 06/11/2019 tarihli ve 2019/38 sayılı Kararın görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl.ve Kar. Dai.BĢk.E.297966) 

 

4. KarĢıyaka ilçesi Mavibahçe Mahallesinde yapılacak olan “Peynircioğlu Deresi ve Çevre Düzenlemesi” kapsamında 

alanda bulunan GDZ EDAġ‟a ait aydınlatma direklerinin BaĢkanlığımız tarafından demontajının yapılabilmesine 

yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ. arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Etüd ve Proj.Dai.BĢk. E.297993) 

 

5. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Alanı Kent Ġçi ve Yakın Çevre UlaĢım Ana Planı Revizyonu ĠĢi kapsamında, mevcut 

yapıların incelenmesi, revizyonu ve yeni sanat yapılarının uygulama projelerinin oluĢturulması sürecinde, ulusal ve 

uluslararası yapılan çalıĢmaların değerlendirilmesi amacı ile Orta Doğu Teknik Üniversitesi, Mühendislik Fakültesi, 

ĠnĢaat Mühendisliği Bölümü ile iĢ birliği yapılması planlanmakta olup, 12 ay sürmesi planlanan ortak çalıĢmanın 

gerçekleĢtirilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Orta Doğu Teknik Üniversitesi Rektörlüğü Döner 

Sermaye ĠĢletmesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. 

(UlaĢım Dai.BĢk.E.298248) 

 

6. Menderes Çamönü YAS Damla Sulama Tesisinin iĢletmesinin bakım ve onarımlarının, tesisin iĢletilmesi için 

kurulan ve o günden beri iĢletme sorumluluğunu yürüten S.S. Çamönü Sulama Kooperatifine talebi doğrultusunda 

devredilmesi hususunun görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.300585) 

 

7. Ruhiye BĠNGÜL‟ün Belediyemize 18/09/2019 tarihli dilekçe ile yapmıĢ olduğu baĢvuruya konu; ÖdemiĢ ilçesi, 

Anafartalar Mahallesinde bulunan, sehven “ġehit Lütfi Bingöl” olarak geçen sokak isminin, “ġehit Lütfü Bingül” 

olarak düzeltilmesine yönelik talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.297981)  

 

8. Bu yıl 13.‟sü düzenlenecek olan „Ulusal Genç Solistler YarıĢması‟ 29 Ocak-06 ġubat 2020 tarihleri arasında 

gerçekleĢecek olup; söz konusu yarıĢmaya katılacak genç sanatçıların konaklama giderleri ile profesyonel kategori 

birincilik ödülü olan 7.000,00-TL'nin Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi ġube Müdürlüğün ilgili bütçe tertibinden 

karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (Kültür ve Sanat Dai.BĢk.E.300586) 

 

9. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediye Bütçesinin, önerge ekinde yer alan tabloda gösterilen harcama 

kalemlerine toplam 11.180.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 03/12/2019 tarihli ve 400 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yaz.ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.299127) 

 

10. Çiğli Belediyesinin 2020 yılı Evsel Katı Atık Maliyet ġeması, Evsel Katı Atık Tablosu, Tarife Cetvelleri ile Evsel 

Katı Atık Tarifelerinin kabulü ile 2020 yılında aynen uygulanması hususlarının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.300039) 

 

11. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; ÖdemiĢ Belediyesi Bütçesinin, önergede yer alan kalemlerine toplam 7.000.000,00-

TL aktarılma yapılmasına yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 301.05-155 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.300588) 
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12. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediye Bütçesinin, önerge ekinde yer alan gider kalemlerine toplam 

2.000.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, Bergama Belediye Meclisinin 05/12/2019 tarihli ve 19/146 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.300848) 

 

13. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediye Bütçesinin, önerge ekinde yer alan gider kalemlerine toplam 

8.200.000,00-TL tutarında aktarma yapılmasına yönelik, 04/12/2019 tarihli ve 171 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.300038) 

 

14. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediye Bütçesinin, önerge ekinde yer alan gider kalemlerine toplam 

1.100.000,00-TL tutarında aktarma yapılmasına yönelik, 04/12/2019 tarihli ve 169 sayılı Kararının görüĢülmesi  

(Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.300040) 

 

15. Dikili Belediye Meclisinin; 2020 yılı Evsel Katı Atık Yönetim Sistem Ücreti Tarifesinin, önerge ekinde yer alan 

cetvelde gösterilen Ģekliyle belirlenmesine yönelik, 04/12/2019 tarihli ve 180 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yaz.ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.299128) 

 

16. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediyesinin ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğü bünyesindeki iĢletmelerde 

yapılacak organizasyonların ücretlerinin, önerge ekinde yer alan cetvellerde gösterilen Ģekliyle belirlenmesine 

yönelik, 04/12/2019 tarihli ve 181 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yaz.ĠĢl.ve Kar.Dai.BĢk.E.299129) 

 

17. Çiğli ilçesi, Harmandalı Mahallesi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu önerisi de dikkate alınarak, 

yaklaĢık 8,5 ha‟lık “Mezarlık Alanı”nın “Bölge Parkı/Büyük Kentsel YeĢil Alan” ve “Büyük Alan Kullanımı 

Gerektiren Kamu KuruluĢ Alanları” olarak ve Harmandalı Mahallesinin kuzeyindeki “Kentsel GeliĢme Alanı”nın 

yaklaĢık 8,5 ha‟lık kısmının “Mezarlık Alanı” olarak düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/25000 ölçekli Ġzmir 

BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk. E.297982) 

 

18. Konak ilçesi, Güzelyurt Mahallesi, 202 ada 5 parselin, Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge 

Kurulunun 18/04/2018 tarihli, 7369 sayılı Kararı doğrultusunda “Sosyo-Kültürel Tesis Alanı” olarak belirlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve 

Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.297978) 

19. Belediye Meclisimizin 15/11/2017 tarihli ve 05.1283 sayılı Kararı ile uygun bulunarak onanan, Konak 2. Etap 

(Üçkuyular-KarataĢ Bölgesi) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planının; Konak ilçesi, Göztepe Mahallesi, 931 ada, 10 

parsele iliĢkin kısmının ve anılan plana karĢı yapılan itirazın reddine iliĢkin, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Ġmar ve 

ġehircilik Dairesi BaĢkanlığının 01/03/2018 tarihli ve E.54015 sayılı iĢleminin iptali talebiyle Ġzmir 6. Ġdare 

Mahkemesinin 2018/645 Esasına kayden açılan davada Ġzmir 6. Ġdare Mahkemesinin 26/09/2019 tarihli ve 2019/1055 

sayılı Kararı ile dava konusu iĢlemin iptaline karar verilmiĢ olup, anılan mahkeme kararının incelenerek gerekli 

Kararın alınması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.300846) 

 

20. 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı dikkate alınarak hazırlanan, Çiğli ilçesi, 

Harmandalı Mahallesi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.300847) 

 

21. Kültür ve Sanat Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, Selçuk ilçesi, Selçuk Mahallesi, 3574 ada, 1 parselin 

Ġbadet Alanı (Cemevi) olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.300589) 

 

22. Bayraklı Belediye Meclisinin 04/11/2019 tarihli ve 105 sayılı Kararı ile uygun görülen; GDZ Elektrik Dağıtım 

A.ġ.‟nin talebi doğrultusunda, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planına göre “Yaya Yolu” kullanım 

kararında kalan kamuya terkli alanda “Park” ve (3 m x 5 m boyutunda) “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.297980) 

 

23. Kültür ve Sanat Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Selçuk ilçesi, Selçuk Mahallesi, 3574 ada 1 parsel, 
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Aliağa ilçesi, Aliağa Mahallesi 981 ada 1 parsel, Çiğli ilçesi, Büyükçiğli Mahallesi 22447 ada 3 parsel, Bayraklı 

ilçesi, Yamanlar Mahallesi 36056 ada 3 parsel, Bornova ilçesi, Ergene Mahallesi 3361 ada 1 parsel, Bornova ilçesi, 

Altındağ Mahallesi 7635 ada 2 parsel ve Konak ilçesi, Gültepe Mahallesi 6088 parselin Ġbadet Alanı (Cemevi) olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerileri. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.298615) 

 

IV. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN KOMĠSYON RAPORUNUN GÖRÜġÜLMESĠ  

1. Deprem ve Doğal Afetler Komisyonu kurulmasına yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE. 

E.171729)  

 

V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ GÖRÜġÜLMESĠ 

1. Turistlerin yoğun ziyaret ettikleri noktalar dikkate alınarak, kentimiz ve turizm açısından önemli ilçelerimizde, 

indirme ve bindirme yerlerinin belirlenmesine yönelik Yazılı Önergenin “Belirlenen ihtiyacı karĢılayacak Ģekilde 

çalıĢma yapılması ve çalıĢma sonucunda idare tarafından gerekli kararın alınması gerektiği” Ģeklindeki görüĢ 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Kültür ve Turizm 

Komisyonları Raporu.  (Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi UlaĢım Komisyonu Üyeleri RaĢit DĠRĠM, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, Ali GÜL, Hüseyin ÜNAL, Özan PARLAR, Sedat SARI, Salahattin ġAHĠN, Semih 

YALIN, Orçun ERSEZGĠN E.171805)    

 

2. Ġzmir BüyükĢehir Belediyemizi çevreleyen tüm kıyılarımızın incelenerek, bilimsel, çevreci ve doğa dostu bir 

anlayıĢla yapılacak proje ve araĢtırmaların BüyükĢehir Belediyemiz bünyesinde ve ilgili Komisyonlarca yapılmasına 

yönelik Yazılı Önergenin „Öneri kapsamı, konunun çok yönlü olan isteklerin ayrıntılı bir veya birkaç proje haline 

getirilip değerlendirilmesi ve oluşacak karar altlıklarının oluşması açısından Komisyonlarımıza tekrar iade edilmek 

üzere Meclise sunulması’nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – 

Kültür ve Turizm - UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyeleri Erhan UZUNOĞLU, 

Ufuk YÖRÜK, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Sefer TOPÇU, Cindi Can POLAT, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Özgür HIZAL, 

Selma KISA, AyĢegül ALTUĞ E.171717) 

 

3. Ġzmir UlaĢım Master Planı ile Ġzmir Afet Master Planı hazırlanması/hazırlatılması çalıĢmalarının yapılması 

aĢamasında Dokuz Eylül Üniversitesi Deprem AraĢtırma ve Uygulama Merkezi‟nden (DAUM) ve buna benzer kurum 

ve kuruluĢlardan bilimsel destek ve danıĢmanlık alınmasına yönelik Yazılı Önergenin “Konuya ilişkin ayrıntılı 

çalışmalar devam ettiğinden bu nedenle Komisyonlarımızca görüş oluşturulamamıştır. Meclis toplantısına kadar 

rapor düzenlenmesi gerektiğinden konunun Meclisin takdirine sunulması”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Hukuk – Kentsel DönüĢüm Komisyonları Raporu. (Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE E.171791)   

 

4. Ġzmir Ġl Jandarma Komutanlığı emrinde emniyet hizmetlerinde görev yapmakta olan personellerin Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesine ait toplu taĢıma araçlarından ücretsiz olarak yararlanmalarına yönelik Yazılı Önergeye konu 

hususun; Plan ve Bütçe Komisyonunca “Yasal düzenleme yapıldıktan sonra değerlendirilmesi uygun bulunmuştur.” 

Hukuk ve UlaĢım Komisyonlarınca“Çevre ve Şehircilik Bakanlığına yazılan yazıya cevap gelmediğinden ve 

Komisyon tarafından karar verilmesi gerektiğinden bu aşamada uygun bulunmamıştır.” Ģeklindeki görüĢleri 

doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (Buca Belediye BaĢkanı Erhan KILIÇ 

E.135779)       

 

5. Belediyemizin harcama birimlerinden gelen talepler doğrultusunda 2019 Mali Yılı Bütçesinin bazı tertiplerinde 

ödeneklerin yeterli gelmeyeceği anlaĢılmıĢ olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçemizin tertipleri 

arasında toplam 58.400.000,00-TL aktarma yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe 

Komisyonu Raporu. (Mali Hiz.Dai.BĢk. E.297988) 

 

6. Karabağlar Belediye Meclisinin; 2019 Mali Yılı bütçesindeki yılsonuna kadar kullanılmayacağı anlaĢılan ve 
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önergede yer alan tertiplerden toplam 3.000.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 04/12/2019 tarihli ve 129/2019 

sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.297967)  

 

7. Menemen Belediye Meclisinin; Menemen Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçesine önerge eki listede gösterildiği 

Ģekilde toplam 39.000.000,00-TL ek ödenek verilmesine yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 129 sayılı Kararının oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.297970) 

 

8. Menemen Belediye Meclisinin; Menemen Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçesinin tertipleri arasında önerge eki 

tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 3.700.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 128 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.297968) 

 

9. Gaziemir Belediye Meclisinin; Gaziemir Belediyesi 2019 Mali Yılı Gider Bütçesindeki önerge eki listede yer alan 

müdürlüklerin bütçe tertiplerine toplam 7.183.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 04/12/2019 tarihli ve 75 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.297989) 

 

10. Balçova Belediye Meclisinin; Balçova Belediyesinin önerge eki listede yer alan bütçe tertiplerine toplam 

355.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 89 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.297991) 

 

11. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; Güzelbahçe Belediyesinin önerge eki listede yer alan bütçe tertiplerine toplam 

800.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 02/12/2019 tarihli ve 64 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.   (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.297987) 

 

12. Beydağ Belediye Meclisinin; Beydağ Belediyesi 2019 Mali Yılı Bütçesinde müdürlük bütçeleri bazında önerge 

eki listede gösterildiği Ģekilde toplam 743.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 03/12/2019 tarihli ve 52 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.297986) 

 

13. Kars ili, Susuz Belediye BaĢkanlığının talebine istinaden; 2.000 adet çocuk montu ve 2.000 adet çocuk botunun 

Belediyemiz Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Sosyal Yardımlar ġube Müdürlüğü tarafından karĢılanması 

hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Sosyal Hiz. 

Dai.BĢk.E.297985) 

 

14. Belediyemizin 2020-2021-2022 Mali Yılları Çok Yıllı Bütçesinde öngörülen borçlanma kapsamında, "Ġzmir 

Üçyol – Buca HRS Hattı" Projesine 2020 yılından itibaren yıllara sari kullanılmak üzere, finansman kuruluĢlarından 

6.165.852.000-TL veya eĢdeğeri yabancı döviz cinsinden nakdi krediye ihtiyaç duyulduğundan; kredinin sağlanması 

ve kullanılması, borçlanmanın yapılması, kredi geri ödeme koĢullarının belirlenmesi, kredi anlaĢmaları üzerinde 

değiĢiklik yapılması ve kullanılacak olan kredi için gerekli garanti ve teminatların verilmesi ve bu iĢlerle ilgili her 

türlü sözleĢme, taahhütname, protokol ve temlik sözleĢmelerinin düzenlenmesi veya imzalanması, kredi ile ilgili her 

türlü yazıĢmalarda münferiden iĢlem yapılabilmesi için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Strateji GeliĢ.Dai.BĢk.E.298563) 

 

15. Tasarruf hakkı Menderes Belediye BaĢkanlığına ait olup, Belediyemize tahsis edilmiĢ olan Menderes ilçesi, 

Hürriyet Mahallesi, 105 ada, 1 no‟lu parselde kayıtlı taĢınmaz üzerindeki Sosyal Tesisin iĢletme hakkının Belediye 

Meclisimizce belirlenecek süre ve bedeller ile ĠZELMAN A.ġ.'ye devri ile konuya iliĢkin imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün; Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarınca “5 yıllığına, ilk yıl için 

15.000,00-TL/Yıl (KDV hariç) bedelle Protokol imzalanması” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 
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bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Emlak Yön.Dai.BĢk.280296) 

 

16. Mülkiyeti Dikili Belediyesine ait, Salimbey Mahallesi, 744 ada, 4 no‟lu parselde kayıtlı taĢınmaz üzerindeki 

sosyal tesisin iĢletme hakkının, Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve bedeller ile ĠZELMAN A.ġ.'ye devri ile 

konuya iliĢkin imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün, Plan ve Bütçe – Hukuk - 

ġirketler Komisyonlarınca “5 yıl süreyle, ilk yıl için 18.000,00-TL/Yıl  (KDV hariç) bedelle Protokol imzalanması” 

Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Emlak Yön. 

Dai.BĢk.E.263834) 

 

17. Karabağlar Belediyesinin 08/11/2019 tarihli ve E.25021 sayılı talebi doğrultusunda, mülkiyeti Karabağlar 

Belediyesine ait Karabağlar ilçesi, Basınsitesi Mahallesi, 6462 ada, 21 parsel üzerinde bulunan Ġnönü Caddesi No:403 

adresli 9 no‟lu bağımsız bölüm ile mülkiyeti Belediyemize ait olan, Fahrettin Altay Mahallesi, 6128 ada, 43 parsel 

üzerinde bulunan MithatpaĢa Caddesi, No:1175 adresli 13 no‟lu bağımsız bölümün Belediyemiz Encümenince 

belirlenecek bedelleri karĢılığında takası ile bahse konu taĢınmazların bedellerinin belirlenmesi konusunda 

Belediyemiz Encümenine yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonları Raporu.  (Emlak Yön. Dai.BĢk.E.284783) 

 

18. Kent ArĢivi ve Müzeler ġube Müdürlüğümüzce bastırılmıĢ olan önergede ismi yazılı kitapların maliyetleri ile 

kitabevlerine satılırken uygulanacak %25 indirimi ve kitabın BaĢkanlık Makamı Olur'u ile ücretsiz dağıtımı göz 

önüne alınarak oluĢturulan satıĢ fiyatları teklifleriyle söz konusu kitapların satıĢının, 03.1.1.2 Kitap, Yayın vb. SatıĢ 

Gelirleri tertibine gelir kaydedilmek üzere gerçekleĢtirilmesinin;  “Belirtilen kitapların teklif edilen satış bedelleri 

üzerinden satılması, söz konusu kitapların kitabevlerine satışı sırasında satış fiyatı üzerinden %25 indirim 

uygulanarak fiyat belirlenmesi‟ Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonları Raporu.  (Kültür ve San. Dai.BĢk.E.287360)   

 

19. Belediyemiz Gençlik ve Spor Dairesi BaĢkanlığına bağlı Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğü tarafından ġehit 

Asteğmen KUBĠLAY'ın anısına, 23 Aralık 2019 tarihinde Menemen'de 10 km'lik "13. Cumhuriyet ġehitleri Ulusal 

KoĢusu" düzenlenecek olup; söz konusu 10 km'lik yol koĢusunda dereceye girecek 40 sporcuya verilmek üzere 

önerge eki çizelgede detayları bulunan para ödüllerin Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğü Bütçesinin (864.03.4.2.05) 

kodlu Ödül Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler tertibinden karĢılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Gençlik ve Spor Dai.BĢk.E.294253) 

 

20. Belediyemizin yatırımı olan, Balçova ilçesi, Deniz Feneri Sokak ve MithatpaĢa Caddesi üzeri yol geniĢleme ve 

düzenleme çalıĢmaları yapılacağından; söz konusu çalıĢmalarda bakım, onarım ve iĢletmesi GDZ Elektrik Dağıtım 

A.ġ.‟ne ait olan yol aydınlatma direkleri yol kotunda kalmakta olup, projesine uygun imar yolunun açılabilmesi ve 

sürüĢ güvenliğinin sağlanabilmesi için deplase edilmelerine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ Elektrik 

Dağıtım A.ġ.  arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu 

Protokol kapsamında yer alan iĢlerin Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı tarafından yapılmasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – UlaĢım – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Fen ĠĢl. Dai. BĢk.E.280295) 

 

21. Karabağlar Belediye Meclisinin 08/10/2019 tarihli ve 109/2019 sayılı Kararı ile uygun görülen; Üçkuyular 

Mahallesi, 1869 ve 1870 adaların bir kısmını kapsayan alanda, yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 

“Belediye Hizmet Alanı (BHA)” (Kapalı Pazar Yeri – Otopark – Sosyal Tesis – Çok Amaçlı Salon) kullanımının 

“Belediye Hizmet Alanı (BHA)” (Kapalı Pazar Yeri – Bölge Otoparkı – Sosyal Tesis – Çok Amaçlı Salon) olarak 

belirlenmesi ve imar adasının kuzeydoğu cephesindeki 10 metrelik yapı yaklaĢma mesafesinin 5 metre olarak yeniden 

düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.268963) 

 

22. Bornova Belediye Meclisinin 02/09/2019 tarihli ve 294 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ergene Mahallesi, 251 

ada, 1 parsel ve çevresine yönelik Ġzmir I Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 19/04/2018 tarihli 

ve 7394 sayılı Kararı doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin, 2863 
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sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.272778) 

 

23. Kiraz Belediye Meclisinin 06/09/2019 tarihli 76/9 sayılı Kararı ile uygun görülen;                                  1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planında E:0.90 YapılaĢma KoĢullu, Toplu Konut Alanı olarak belirlenmiĢ, Ġstiklal Mahallesi, 

247 ada, 65, 69, 70, 71, 72, 73, 74, 75, 76 ve 77 parsellerin, BitiĢik Nizam 3 Kat, Ayrık Nizam 2 Kat, BitiĢik Nizam 2 

Kat, Ön Bahçe 5 m YapılaĢma KoĢullu Konut Alanı olarak belirlenmesi ve 7 m‟lik Yaya Yolu ayrılacak Ģekilde 

yeniden düzenlenmesi talebine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.268960) 

 

24. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili ilçesi genelinde “Yeni Yapılacak Yapılarda Talep Edilmesi Halinde Mevcut Çatı 

Karakterine Uygun Olarak Maksimum %40 Çatı Eğimi ile BeĢik Çatının Uygulanması”na yönelik plan notu önerisine 

iliĢkin, 04/10/2019 tarihli ve 149 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.268957)  

 

VI. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

 

VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

VIII. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

 

 

 

2. BÖLÜM 

2019 YILI ARALIK AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Gündem No   : 97509404-301.04-12/2                                                   Toplantı Tarihi   : 11/12/2019  

 Toplantı Yeri  : ĠBB Meclis Salonu                                                       Toplantı Saati     : 18.00 

 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, 

Fikret AKTAġ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Abdül BATUR, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Saadet 

ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Mehmet Atilla BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU 

AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, 

Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer 

ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sultan ĠPEKLĠ, Hasan ÜNAL, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim 

ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay 

KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Muharrem BAYRAKTAR, Ali BOR, 

Sedat SARI, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil 

ÇULHAOĞLU, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Ġbrahim Burak 

OĞUZ, Ġsmet ORHAN, Ertan CERTEL, Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, 

Haydar GÜLTEKĠN, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, 

Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan 

BARÇIN, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik 

SÜREN, Ruhi SELEK, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Ġsa NEZĠR, Mustafa Alper 

GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, 

Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, 

Galip ATAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, AyĢegül ALTUĞ, Eda KILIÇ, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, 
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BarıĢ BÜKÜLMEZ, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, 

Sema YEġĠLÇĠMEN, Hakan ERTANE, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Nezih ÖZUYAR, 

Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Nafiz KÜKLER, Salahattin ġAHĠN, Cüneyt UMUTLU, Hakan 

ġĠMġEK, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT. 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Erhan KILIÇ, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Mustafa 

ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Yahya YILDIZ, Cemil TUGAY, Sabahattin UÇAR, Ramazan Ġsmail UYGUR, Sıla Ġlgi 

AKKAġ, Serdar AKSOY, Mehmet TÜRKMEN, Fatma EKĠCĠOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Seda ÖZTÜRE, Bülent 

KÖKLÜ, Ali ENGĠN, Adil KIRGÖZ, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, ġükrü SÜREROĞLU, Filiz 

CERĠTOĞLU SENGEL, Özdem Mustafa ĠNCE, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Burçin Kevser TOURCHIAN, Fikret 

MISIRLI, Dilek YILDIZ, Aydın PEHLĠVAN, ġevket HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Çile ÖZKUL, 

Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, Semih YALIN, 

Saliha ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Serkan ACAR. 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

BAġKAN: Evet Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 2019 yılı Aralık Ayı Toplantısı 2. BirleĢimini 

açıyorum. Ġzmir‟e hayırlar getirmesini diliyorum. 

 

II. ĠÇĠġLERĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI 

GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

BAġKAN: ĠçiĢleri Bakanlığı Genelgesi Doğrultusunda Yapılan Yurt DıĢı Görevlendirmelere ĠliĢkin Bilgilendirme, 

buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı Yurt DıĢı 

Görevlendirilmesine ĠliĢkin Genelgenin 1. paragrafında “Toplantı dönemi bakımından meclis kararı 

alınmasına imkan bulunmadığı ve yurt dıĢı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde görevlendirmenin 

Belediye BaĢkanı tarafından yapılması ve görevlendirmeye iliĢkin olarak ilk Meclis toplantısında Belediye 

Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüĢtür.” denilmektedir. “2 Adet Feribot Alımı” iĢine ait teknik 

Ģartnamenin “3.2.FAT (Fabrika Kabul Testleri)” baĢlıklı; “Bu testler, genel olarak imalatçı firmalarının 

sahasında icra edilecektir. Asgari olarak; Ana Makineler, Ana Jeneratörler, Emergency Jeneratör, Sevk 

sistemleri, FAT testleri Alıcı personeli gözetiminde yapılacaktır. FAT testine katılacak Alıcı personelinin ulaĢım 

ve konaklama gideri Sağlayıcı tarafından karĢılanacaktır.” maddesi kapsamında; Fabrika Kabul Testleri 18-21 

Kasım 2019 tarihleri arasında üretici firmanın Cassis-Fransa'da yer alan fabrikasında yapılmıĢtır. Bu 

kapsamda Ġdaremize teslim edilecek 1. feribotun ana makine ve jeneratörlerinin Fabrika Kabul Testlerine 

katılması amacıyla, Deniz ve Destek Hizmetleri ġube Müdürü V. Mustafa KARAOVA, Deniz ve Destek 

Hizmetleri ġube Müdürlüğünde görevli ġef/Deniz UlaĢtırma ĠĢletme Mühendisi Taha Yiğit TEKĠN ve Makine 

Mühendisi Denizhan ÖZENEN BaĢkanlık Makamının 17-22/11/2019 tarihleri arasında 04/11/2019 tarihli ve 

E.263659 sayılı Olur’u ile görevlendirilmiĢ olup ve bu süreler içinde görevli-izinli sayılmıĢlardır. Mustafa Tunç 

SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı.  

BAġKAN: Evet, bilgilendirme yapılmıĢtır. 2? 2.‟yi de okursanız. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: 8-17 Kasım 2019 tarihlerinde Amerika BirleĢik Devletlerinin Colarado Eyaleti Golden 

kentinde düzenlenen 4. Uluslararası Zor Zeminlerde TBM Konferansına (Tunnel Boring Machines in Difficult 

Grounds Conference), Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F.Altay - Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi 

kapsamında, Raylı Sistem ġube Müdürü Mustafa KAPCI, ĠnĢaat Mühendisi Enver Murat ÜNVER ve Jeoloji 

Mühendisi Emre GÜRLER katılmıĢlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. 

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar bilgilendirme yapılmıĢtır. 3? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Ġzmir Valiliği Ġl Mahalli Ġdareler Müdürlüğünün 06/11/2007 tarihli ve 4399 sayılı YurtdıĢı 

görevlendirilmesine iliĢkin Genelgenin 1. paragrafında "Toplantı dönemi bakımından Meclis Kararı 

alınmasına imkân bulunmadığı ve yurt dıĢı görevlendirmenin zorunlu olduğu hallerde görevlendirilmenin 

Belediye BaĢkanı tarafından yapılması ve görevlendirmeye iliĢkin olarak ilk Meclis toplantısında Belediye 

Meclisine bilgi verilmesi uygun görülmüĢtür." denilmektedir. Bu çerçevede, DıĢ ĠliĢkiler ġube Müdürlüğümüz 
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personeli Nazmi Mert TÜRKBEN Güney Afrika'nın Durban kentinde 11-15 Kasım 2019 tarihleri arasında 

düzenlenen "UCLG Dünya Kongresi"ne BaĢkanlık Makamına mihmandar olarak eĢlik etmek üzere 10-16 

Kasım 2019 tarihleri arasında görevli-izinli olarak katılım sağlamıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz 

olunur. Mustafa Tunç SOYER BüyükĢehir Belediye BaĢkanı.  

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar, daha önce yapılan bir Çin ziyareti vardı. Giden 

arkadaĢlarımızdan Hakan Bey onunla ilgili bir kısa sunum yapacak. Buyurun lütfen. 

 

(BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE MECLĠS ÜYESĠ HAKAN BARÇIN TARAFINDAN YOL VE KUġAK PROJESĠ 

ENGELSĠZ TĠCARET SEMĠNERĠNE ĠLĠġKĠN SUNUM YAPILDI.) 

 

BAġKAN: Peki, Hakan Bey biz çok teĢekkür ediyoruz. Gökçe Hanıma da, size de. Bu önümüzdeki günlerde Ticaret 

Odasıyla, Ege Bölgesi Sanayi Odasıyla yaptığımız görüĢmeler çerçevesinde Ġzmir‟de bir Çin Merkezi oluĢturmak gibi 

bir ortak projemiz var. Belki de Belediye Meclisimizde böyle bir Çin Komisyonu kurulması, yani Çin'le iliĢkileri 

sürdürecek bir merkez, ortak bir merkez, ticaret, kültürel, sağlık hepsini içeren ortak çalıĢmalar yürüteceğimiz bir, bir 

büro, bir ofis adına ne dersek iĢte böyle bir Ģey beraber kuralım, diye bir fikir geliĢti. Belki BüyükĢehir Belediye 

Meclisimize de bir komisyon kurup, bu iliĢkileri daha sıkı bir biçimde takip etmek gerekecek diye düĢünüyorum. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Olabilir, olabilir. 

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi baĢlığına 

geçiyorum. Buyurun Nilay Hanım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1 ve 2. maddelerin doğrudan oylanmasını öneriyoruz. Madde baĢlıklarıyla 

oylansın diyoruz. 

BAġKAN: Önce… Madde baĢlıkları üzerinden…  Fatih Bey? Madde baĢlıkları üzerinden oylama yapacağım. Sizler 

de uygun görüyorsunuz. Değerli ArkadaĢlar, Gündemler daha önce dağıtılmıĢ olduğu için madde baĢlıkları okunarak 

Gündem maddelerinin görüĢülmesi hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Buyurun, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis Heyeti tabii biz burada her iki, özellikle 1 ile alakalı küçük bir 

söz almak durumundayız. 

BAġKAN: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Malumunuz kıĢ Ģartlarının yaklaĢması hatta kıĢ Ģartlarının girmesi diyelim, yaklaĢmasının ötesinde, 

Ģehrimizde bazı ilçelerimizde özellikle Kiraz ve Kınık gibi bazı ilçelerimizin bazı köylerinde çok ciddi karla mücadele 

söz konusu oluyor. Biz tabii bugün burada Kiraz‟ın Susuz Belediyesine bir karla mücadele amacıyla bir… 

(SALONDAN: Kars, Kars.) Kars‟ın Susuz ilçesine bir karla mücadele amacıyla bir araç tahsisi yapıyoruz ve 

gönderiyoruz, çok güzel bir yaklaĢım bence, doğru da bir yaklaĢım. Umarım bundan sonraki süreçte de bahsettiğim 

ilçelerde özellikle Kiraz, ÖdemiĢ ve Kınık gibi ilçelerimizde karla mücadele hususunda BüyükĢehir Belediyemiz 

olarak gerekli desteklerin sağlanmasına temenni ediyoruz. 

BAġKAN: Elbette, teĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar, 1 ve 2 no‟lu önergelerin… BaĢka 1 ve 2 no‟lu önergelerle 

ilgili söz almak ister misiniz? Salahattin Bey? 1 ve 2 no’lu Önergelerin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk Komisyonu uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? Kemal Bey? Salahattin Bey? 3 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk - Plan ve Bütçe Komisyonları uygundur.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Çevre Komisyonunu da ekleyebilir miyiz Sayın BaĢkan? 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz Grup BaĢkan Vekilleriyle bir toplantı yapmıĢtık. Önce Çevre ve Sağlık Komisyonunu 

yazdık ama sonra Çevre ve Sağlık Komisyonuyla çok ilgili olmadığına karar verdik, beraber çıkardık. Tekrar 

değerlendirmelerini rica edeceğim Özgür Beyden. 
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FATĠH TAġTAN: Hüsnü Bey bir söz istiyor Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri bu derenin, bu Peynircioğlu Deresini acaba arkadaĢlar 

gördüler mi? Tamamen orada yapılan çevre ile ilgili ve Çevre Sağlığının olmaması mümkün değil. Bu bilinen 

kadarıyla BüyükĢehir Belediyesi ile Avrupa Birliğinden alınan bir fonla yapılıyor. Fakat burada Çevrenin olmaması… 

BAġKAN: Çevre ve Sağlık Komisyonunu ekleyelim. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Çünkü dere o, biliyorsunuz BaĢkan‟ım… Eklenmesi gerekiyor.  

BAġKAN: Ekliyoruz. Kemal Bey? Salahattin Bey? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Tamam. 4 no’lu Önergenin Hukuk - Plan ve Bütçe - Çevre ve Sağlık Komisyonlarına havalesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım - Hukuk Komisyonları uygundur. 

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, Bütçe ve… Evet, Ġmar-Hukuk. 

BAġKAN: Ġmar ve Bayındırlığı saymıĢtık. 

FATĠH TAġTAN: Evet, Bütçeyle birlikte Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Plan ve Bütçe… Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Peki BaĢkan‟ım.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 5 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım - Hukuk - Plan ve Bütçe 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6 ve 7. maddeler Hukuk Komisyonuna gönderilmeli.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun, 7‟yi isterseniz direkt de oylayabiliriz, eğer CHP Grubu için de uygunsa. 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan‟ım, Hukuk Komisyonuna gitmesinde fayda var. 

BAġKAN: Gitsin, peki, Kemal Bey? Salahattin Bey? 6 ve 7 no’lu Önergelerin Hukuk Komisyonuna gitmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe - Kültür ve Turizm Komisyonları uygundur.   

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Uygun Sayın BaĢkan.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 8 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe - Kültür ve Turizm Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 9 dâhil, 16 dâhil Plan ve Bütçe Komisyonuna gitmeli, acil notu da var.  

BAġKAN: Fatih Bey? 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, tarife içerenlerin tamamının ayrıca Tüketici Komisyonuna da gitmesini öneriyoruz.  

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16 no‟lu Önergelerin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi 

Koruma… 

FATĠH TAġTAN: Sadece… BaĢkan‟ım sadece tarife olanları ayrıca Tüketiciye…  

BAġKAN: Tarife olanları özür diliyorum.  

FATĠH TAġTAN: Örneğin 10. madde… 

BAġKAN: Tamam, kaç? 

FATĠH TAġTAN: 10 ve 15. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 13‟te 

nerede var ben göremiyorum. 

BAġKAN: 10 ve 15 mi dediniz? 

FATĠH TAġTAN: Doğrudur. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

BAġKAN: 10, 15, 16 galiba. Değil mi? 

FATĠH TAġTAN: Evet.  
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BAġKAN: 10, 15, 16. Dolayısıyla 9 no’lu önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 10 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – 

Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına gitmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 11, 12, 13 ve 14 no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 15 ve 16 no’lu 

Önergelerin Plan ve Bütçe - Tüketiciyi Koruma Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm Komisyonları uygun.  

BAġKAN: Fatih Bey? Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm Komisyonları. 

FATĠH TAġTAN: Doğru, uygun.   

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 17 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 18 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Kültür ve Turizm Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 19 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 20 no‟lu… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Efendim?  

HÜSNÜ BOZTEPE: Kentsel DönüĢüm…   

BAġKAN: 20 no‟lu Önerge. 

FATĠH TAġTAN: Ġlçeden olduğu için Hüsnü Bey, Kentsel DönüĢümü ilgilendiren bir konu olduğunu da söylüyor 

konu ile ilgili.  

BAġKAN: Ġtibarıyla diyorsunuz...   

FATĠH TAġTAN: Evet, Ģeyse zararı yok herhalde? 

BAġKAN: Nilay Hanım? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur. 

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 20 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm 

Komisyonlarına havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür 

ediyorum. 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 21 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 22 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık –  Çevre ve Sağlık Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları. 

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygun. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 23 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına 

havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Ek 

Önergemiz vardı. Yazılı Önergeye göre deprem… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Hangisi? Pardon özür dilerim. Evet, buyurun okuyun. 
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DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine; Karabağlar Belediye BaĢkanlığınca hazırlanarak 11/09/2019 tarih ve 

65237764-115.01.06-E.20607 sayılı yazı ekinde Belediye BaĢkanlığımıza iletilen Karabağlar 4. Etap Karabağlar-

Günaltay Mahalleleri ve Civarı 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama Ġmar Planı önerisinin, yürürlükteki 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı kapsamında değiĢiklik gerektirecek hususlar içerdiği tespit edilmiĢ olup, bu 

doğrultuda hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliklerinin, 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi 

Kanununun 7/b maddesi uyarınca incelenerek karara bağlanması hususunu Sayın Meclisimizin tensiplerine arz 

ederim. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.301537) 

BAġKAN: Evet, Nilay Hanım? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonuna. Kemal Bey? Salahattin Bey?  Önergenin Gündeme alınması hususunu değil mi?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, özür dilerim. Acil de olması isteniyormuĢ. Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

acil toplanmalı.  

BAġKAN: Peki, Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun, buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Bu tip BaĢkanlıktan gelen Ek Önerge olduğu zaman en azından son dakika da gelse Grubumuza 

bir kâğıt olarak alabilirsek…  

BAġKAN: Tabii ki.  

FATĠH TAġTAN: Komisyona gelecek bazen uzun oluyor. Hatibi dinlerken baĢı sonu kaçıyor.  

BAġKAN: Tamam. Evet, son dakikada gelmiĢ. Haklısınız… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Doğru, doğru, tamam öyle yapalım ama atlamayalım, kısa süre 

kalmıĢ da olsa ulaĢtıralım.   

 

IV. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN KOMĠSYON RAPORUNUN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN:  Değerli ArkadaĢlar IV. BaĢlığımız, Birinci BirleĢimde Gündemde Bırakılan Komisyon Raporu. Bu 

Deprem ve Doğal Afetler Komisyonu kurulmasına yönelik olan Önergeydi. Bununla ilgili olarak Komisyonun 

11/12/2019 – 13/04/2020 tarihleri arasında 4 ay süreyle ve 9 üyeden oluĢması hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.  Seçim için isim tespit ettiniz mi arkadaĢlar? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, biz tespit ettik efendim. 

BAġKAN: Sizler de tespit ettiniz? Evet alalım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Saadet ÇAĞLIN.  

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Nilüfer BAKOĞLU AġIK. 

BAġKAN: YavaĢ, evet.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kazım ÇAM. 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Nezih ÖZUYAR. 

BAġKAN: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU ve Alpaslan BĠLEN.  

BAġKAN: Evet, buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, AK Parti Grubu adına Sayın Hüsnü BOZTEPE.  

BAġKAN: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Sayın AyĢegül DURAN TÜRKER.  

BAġKAN: Evet. 

FATĠH TAġTAN: Ve Sayın ġevket HASIRCI‟yı öneriyoruz.  

BAġKAN: Evet, Değerli ArkadaĢlar isimlerin Deprem ve Doğal Afetler Komisyonu olarak görevlendirilmesi 

hususunu oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Hayırlı olsun, 

arkadaĢlarımıza kolaylıklar diliyoruz.  

 

V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi maddesine geçiyorum 

buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 1. maddenin Komisyondan geldiği Ģekliyle oylanmasını öneriyoruz.  

BAġKAN:  Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Oylansın. 

BAġKAN:  Kemal Bey? Salahattin Bey? 1 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekliyle kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, bu konuda ikinci madde esasında Komisyonlarımızda değerlendirilmiĢ 

ancak daha çok zamana ihtiyaç duyulmuĢ bu yüzden tekrar Komisyonlara iadesini öneriyoruz.  
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BAġKAN:  Öneri çok güzel gerçekten ama hakikaten bunun biraz daha detaylandırılması gerekecek. Bu konuda 

Önerge veren arkadaĢlarımızdan rica ediyoruz. Ayrıntılı projeler olarak hazırlayıp sunarlarsa Komisyonumuz da daha 

kolay değerlendirecek. Bu nedenle Komisyonumuza tekrar değerlendirilmek üzere iade edilmesi hususunu oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

FATĠH TAġTAN: Bir söz alabilir miyim? 

BAġKAN: Buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis bu gibi konular sıklıkla önümüze gelmeye baĢladı. Bütçede de 

benzer bir konu Gündeme gelecek birazdan. Bu konularda eğer Komisyonun daha fazla vakte ihtiyacı var ise bunu 

Meclise iade edildiği zaman Mecliste buna ayrı bir baĢlık açıp, Gündemde, “Komisyonda Bekleyen Önergeler” baĢlığı 

altında ayrı bir Gündem Maddesi oluĢturabiliriz. Her seferinde biz bunu Meclise iade ettikten sonra Meclisten de 

Komisyona iade etme zorunluluğumuz yok. Mecliste bekletebiliriz.  

BAġKAN: Daha hızlı gider, doğru.  

FATĠH TAġTAN: Belki arkadaĢlar iki aylık bir süreye ihtiyaç duyacak. Bir daha git gel olmak zorunda kalmasın.  

BAġKAN: AnlaĢıldı evet böyle yaparız.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ģimdi Belediye Meclis ÇalıĢma Yönetmeliğiyle çalıĢıyoruz. Yönetmelikte 

de diyor ki; “Ġki Meclis arasında Komisyonlar değerlendirmelerini yaparlar. Eğer ikinci Meclise yani bir sonraki 

Meclise sunulmamıĢ bir rapor var ise Meclis kendiliğinden değerlendirme yapar.” diyor. O yüzden… 

BAġKAN: ġöyle yapalım. Siz Hukukçular bunu aranızda oturun... Bence hiç burada konuĢmayalım siz aranızda 

konuĢun… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim?  

FATĠH TAġTAN: Ekleme yaparsam belki daha net anlaĢılır.  

BAġKAN: Peki buyurun.  

FATĠH TAġTAN: Meclis zaten yine karar veriyor, Komisyon vermiyor. Ancak Komisyonun burada Ģu ifadesi çok 

doğru bir ifade değil. “Komisyonumuza tekrar iade edilmek üzere Meclise sunulması.” ifadesi olmasın diye bunu yine 

Meclise gönderecek ama Meclis Gündeminde bekletecek bunu Meclis oylayacak Gündeminde olmasını.  

BAġKAN: Olabilir.  

FATĠH TAġTAN: Dolayısıyla hukuki bir sorun yok burada onu anlatmaya çalıĢtım.  

BAġKAN: Olabilir. Ben yine de tavsiye ediyorum bunu aranızda mutabık kalarak…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çözelim.  

BAġKAN: Bir karar verirseniz Meclisimiz bu konuyu tartıĢmaz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam, bir yöntem belirleyelim.  

BAġKAN: Peki, evet 2. madde demiĢtik ki, tekrar Komisyonlarımıza iade edilmesini oybirliğiyle kabul ettik. Evet 3?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 3. maddede de konuyu çalıĢan Komisyonlar bu konunun da Meclisin 

takdirinde bir konu olması sebebiyle raporlandıramadıklarını ifade etmiĢler. Baktığımız zaman araĢtırdığımızda da 

Ġzmir UlaĢım Master Planının aslında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesince yapılmıĢ olduğu, akademik destek alarak 

yapılmıĢ olduğu bilgisine ulaĢtık. Bu sebeple Afet Master Planı için bu Önergenin BaĢkanlık Makamına yetki 

verilmesi Ģeklinde oylanmasını öneriyor Grubumuz.   

BAġKAN: Anladım, buyurun Özgür Bey.  

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi tabii UlaĢım Master Planından bahsediliyor ama bizim burada UlaĢım Master Planı ile ilgili 

verilmiĢ bir Önergemiz yok. Esasında Deprem Master Planıyla, muhtemelen burada herhalde bir hata var, sehven 

yazılmıĢ diye düĢünüyoruz. Tabii deprem esasında bizim bu kentte konuĢmamız gereken en önemli olgu diye 

düĢünüyoruz. Bununla ilgili birlikte Önergeyi verdiğimiz arkadaĢımız da muhtemelen bir konuĢma yapacak. Dün de 

hepimizi fazlasıyla ürküten ve korkutan bir hadise ile karĢılaĢtık Balıkesir‟de meydana gelen, bütün Ġzmirlilere ve 

Balıkesirlilere geçmiĢ olsun dileklerimi de iletiyorum bu vesileyle. Ama dediğimiz gibi bir gerçeğimiz var, biz bir 

deprem kuĢağında yaĢıyoruz ve maalesef ki bununla alakalı bu güne kadar Ġzmir‟de yeterince çalıĢmalar yapılmamıĢ. 

Bu eksikliğin giderilmesi gerektiği kanaatindeyiz ve burada bir ifadeyi gördük, detaylı bir çalıĢmanın yapıldığı 

yönünde. En azından var ise bu çalıĢmanın…  

BAġKAN: Tamam, paylaĢalım, tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: Bizlerle paylaĢılması, yok ise bu bir an önce bu çalıĢmaların baĢlatılması, bilimsel çalıĢmaların... 

Özellikle üniversitelerle bu noktada belli çalıĢmaların yapılması ki bugün çok önemli bir adım attığımızı düĢünüyorum 

Meclis olarak. Önergemiz doğrultusunda hazırlanmıĢ bir Komisyon ve Komisyon Üyelerimizin seçilmesi süreci.  

BAġKAN: Evet.  

ÖZGÜR HIZAL: Dolayısıyla bizim esasında bundan sonraki tüm süreçte Ġzmir ile ilgili bütün konuĢmalarımızın 

temelinde bu deprem gerçeğini bir taraftan düĢünüp ve bununla ve ilgili gerekli tedbirleri almak için bir çalıĢma 

yapmamız gerektiği kanaatindeyim. Saygılar sunuyorum.  

BAġKAN: Evet, teĢekkür ediyorum. Zaten Ģöyle Nilay Hanımın Önergesi doğrultusunda Meclis BaĢkanlığı olarak biz 

bu çalıĢmayı hazırlayalım. Elimizde var olan çalıĢmada eksik gördüğümüz bir Ģey varsa bunları da tamamlayalım. Size 

sunalım. Değil mi? Buyurun Hüsnü Bey.  

MUSTAFA ÖZUSLU: BaĢkan‟ım. 
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BAġKAN: Evet, buyurun.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Ben Ģunun için söz aldım. Aslında belirtildi ama hani yapılan…  

BAġKAN: UlaĢım Master Planı var.  

MUSTAFA ÖZUSLU: Değerli Meclis Üyelerime de göstermek istiyorum. Ġzmir UlaĢım Master Planı bilim ve aklın 

ıĢığında… 

BAġKAN: Var, söyledi zaten Özgür Bey de.   

MUSTAFA ÖZUSLU: HazırlanmıĢ, o planı göstermek için söz aldım teĢekkür ederim. Var yani o sehven yazılmıĢ 

oraya.  

BAġKAN: Evet, buyurun Hüsnü Bey.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, yani elma ile armut diyeceğim ama o da değil. Yani elma ile karpuz desem belki 

uyar. Yani bir kere Gündem yanlıĢ yazılmıĢ. UlaĢım Master Planı değil arkadaĢlar, buradaki bütün 

konuĢmalarımızda…  

BAġKAN: Deprem.  

HÜSNÜ BOZTEPE:  Defalarca gündeme getirdik.  

BAġKAN: Evet.  

HÜSNÜ BOZTEPE:  Önerge var içeride. Bunu bizde Ģimdi gördük UlaĢım… Hakikaten ben de kaçırmıĢım burada. 

Bizim Komisyona gelmediği için. Değerli ArkadaĢlar, daha önce 2015‟te zaten yapıldı, UlaĢım Master Planı var. 

Bende de o kitapçık var. O kitapçığın özeti de var. Özetinin özeti de var. Özetinin de özeti var. Ama yani bu kadar 

gene Pazartesi günü BaĢkan‟ım burada konuĢtuk o Hukuk Komisyonu ile ilgili olan bir olay burada bir daha cereyan 

ediyor. 4-5 tane Komisyona yolladık biz bunu. Ve Sayın BaĢkan‟ım, bizim BüyükĢehir Belediyesinde Deprem Master 

Planı ve Afet Master Planı ile ilgili herhangi bir çalıĢma yok. Varsa çıksın burada Değerli Bürokratlarımız söylesin, 

yok. Hatta Türkiye‟nin çok ilinde yok. Ġstanbul baĢlatmıĢ sanırım bir üniversiteyle ama tam… Kocaeli yaptı bunu 

bitirdi. Ġzmir‟de biz bunu yapmayı önerdik.  Bu konuyla ilgili de zaten belediye değil bunu bir üniversitenin yapması 

gerek. Büyük bir ihtimalle de 9 Eylül Üniversitesi ile bunu yapmamız gerekiyor ve benim gene bir önerim de var, 

bugün burada söyleyeceğim; önümüzdeki Ocak ayındaki Meclis‟te 9 Eylül‟de bu konuyla ilgili çalıĢan hocalarımızın 

gelip burada bir sunumda yapmasını teklif edecektim Değerli BaĢkan‟ım. 

BAġKAN: Anladım, peki.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Bunun, Sayın BaĢkan‟ım… 

BAġKAN: Evet.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Bunun tekrar hem Plan ve Bütçe Komisyonuna hem de yeni kurduğumuz Komisyona da iade 

edilerek orada tekrar, çalıĢma yapan arkadaĢlar üzerinde çalıĢmalılar. Çünkü burada ulaĢım diye arkadaĢlar bakmıĢlar.  

BAġKAN: Yok o sehven yanlıĢ yazıldığı konusunda herkes hemfikir. Sehven yanlıĢ yazılmıĢ UlaĢım.   

HÜSNÜ BOZTEPE: Ama BaĢkan‟ım,  Değerli Grup BaĢkan Vekilimiz, çıkardı kitapçığı gösteriyor.  

BAġKAN: Söyledik, biliyorum. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Demek ki sehven falan değil.  

BAġKAN: Hayır. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yani bu sehven olmadığı belli. 

BAġKAN: Gündeme sehven yanlıĢ yazılmıĢ diyor.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Hayır, o zaman bunu niye gösteriyor Sayın BaĢkan‟ım? Kitapçığı niye gösteriyor?  

BAġKAN: Yani var olduğu için, var olduğu için Hüsnü Beyciğim.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Var tabii ki. Zaten o konuda hem fikiriz. Biz kalkıp olan bir Ģey konusunda… Ama bu konuyla 

ilgili Sayın BaĢkan‟ım tekrar Gündeme alınarak Değerli… Sizinle de beraber, bir daha Komisyonda değerlendirilerek 

ve yeni kurulan Komisyonla bunun üzerinde çalıĢmasını ben öneririm. 

BAġKAN: Tamam. Değerli ArkadaĢlar, 3 no’lu Raporun hem Komisyonda kalmasına hem Komisyona iade 

edilmesine hem yeni kurulan Komisyonumuzun bu konuda bir çalıĢma yapmasına hem de Meclis BaĢkanlığımızın da 

varsa eldeki çalıĢmaları Komisyonla paylaĢıp eksikleri tamamlayacak Ģekilde çalıĢmaları tamamlamasını… (Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bütçe erken daha. Bir çalıĢma yapılsın sonra 

bütçeye de nasılsa göndereceğiz. Değerli ArkadaĢlar, bu Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum. 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 4 ve son madde 24 dâhil hepsi Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın 

diyoruz.  

BAġKAN: Fatih Bey?  

FATĠH TAġTAN: Uygundur.  

BAġKAN: Kemal Bey? Salahattin Bey? 4 ve 24 dâhil tüm Komisyon Raporlarının Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 

kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. TeĢekkür ediyorum.   

 

VI. DĠLEK VE ÖNERĠLER 

BAġKAN: Dilek ve Önerilerde bulunan arkadaĢım var mı? Buyurun Hüsnü Bey.  
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HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, kısaca… Değerli BaĢkan‟ım biliyorsunuz KuĢ Cenneti ile ilgili daha önce de 

burada konuĢmuĢtuk. Bununla ilgili protokolü Sayın Grup BaĢkan Vekiline de ilettim ben. Bu konuyla ilgili bir 

çalıĢmanız olursa çok sevinirim.  

BAġKAN: Tamam.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Yine, Sayın BaĢkan‟ım, bu, dün basında bazı konulara baktık. Sizin açıklamalarınız vardı. 

Bununla ilgili bir…  

BAġKAN:  Evet.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Diyorsunuz ki; bu gökdelenle ile ilgili. “Ġçime sinmiyor diyerek yalan söyleyebilirdim.” Burada 

demek ki yalan söyleyen bir grup var. Ya da bir… 

BAġKAN:  Yok, nereden çıkardınız, öyle bir laf var mı?  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan‟ım, tabii ki yok ortada. 

BAġKAN: Siz dileğinizi söyleyin, öyle bir Ģey yok.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Peki öyle bir Ģey yoksa tabii biz de size inanacağız. 

BAġKAN: Yok, öyle bir açıklama yok.  

HÜSNÜ BOZTEPE:  Sayın BaĢkan‟ım, sizin yok demeniz yeterli zaten.  

BAġKAN: Tamam, yok. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Peki yokmuĢ, peki teĢekkür ederim.  

BAġKAN: Ben teĢekkür ederim.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Yalnız BaĢkan‟ım, KuĢ Cennetiyle ilgili…  

BAġKAN: BaĢka dilekte bulunmak isteyen? Efendim? 

HÜSNÜ BOZTEPE: KuĢ Cennetiyle ilgili, biraz…        

BAġKAN: Tamam ona bakacağım. BaĢka dilekte bulunmak isteyen? Abdül Bey buyurun. Sonra size de vereyim. 

Tamam, evet.  

ABDÜL BATUR: Değerli BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Hüsnü Bey tabii Cumhuriyet Halk 

Partisinden gelme ama Cumhuriyet Halk Partisinin geleneklerini ve demokrasisini unutmuĢ gibi gözüküyor. Özellikle 

Cumhuriyet Halk Partisi; fikirlerin özgürce ifade edildiği, kavramları herkesin aynı noktada kabul etmediği ama birlik 

beraberliğin de dayanıĢma noktasının en üst noktada olduğu bir partidir. Ve bu partinin Cumhuriyet Halk Partili 

Belediyeleri olarak çalıĢmaktan da büyük onur duyduğumuzu ben ifade etmek istiyorum. Bu gökdelen de ilgili 

kamuoyunda tartıĢılıyor. Gerek Sayın BaĢkan‟ım Tunç SOYER gerekse Konak Belediye BaĢkanı olarak, Abdül 

BATUR olarak herhangi bir dâhilimizin olmadığı ve önümüze bir çalıĢma ve ruhsata kadar uzanan bir aĢamanın 

olduğunu görüyoruz. Özellikle 2008 yılında baĢlayan bu süreç, 2008 yılından bu yana ve 2008 yılından bu yana da 

ġehir Plancıları Odası, gerek Meslek Odalarının bu konudaki karĢı duruĢları ve mahkemeye taĢıdıkları bir üst plan var, 

1/5000‟lik plan. Bu son 2010 yılında, 2015 yılında ve 2018 yıllarında yapılan plan tadilatlarına hepsine 1/5000‟lik 3 

plana ġehir Plancıları Odamız dava açmıĢ. Bu dava neticesinde hâlâ devam eden son 2018 yılında açılan dava ġehir 

Plancıları tarafından açılan, üst plana yapılan dava devam ediyor. Bu arada tabii, 05/12/2018 tarihinde de o adı geçen 

gökdelenin ruhsatı verilmiĢ, inĢaat ruhsatı Konak Belediyesi tarafından. Burada dikkat edilmesi gereken, dava 

sürecinin devamı noktasındaki ruhsat verilmesidir. Bununla ilgili ben ikinci defa konuĢuyorum. Bir kendi Meclisimde 

bu konuyu Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızla görüĢtük. Hatta AK Partili ArkadaĢlarımızın da bu konuda görüĢleri vardı, 

olumlu görüĢleri vardı. Birlikte Konak‟ın tam göbeğinde böyle bir gökdelenin yanlıĢ olacağını, içime sinmediğini, bir 

mimar olarak ifade ettim ve Konak‟ın kalbine saplanan bir hançer olduğunu ifade ettim. DuruĢumuz aynı noktadır. 

Bununla ilgili hukuki süreci Konak Belediyesi olarak hem geçmiĢe dönük hem de bu noktada yapılması gerekenlerle 

ilgili çalıĢmayı yürütüyoruz. 2018 yılında aday olduğunuzda Konak, Konak‟ın merkezinde özellikle bu tür yüksek 

yapıların yapılmaması noktasında hem kamuoyuna, hem bütün Konaklı hemĢehrilerimize Ġzmirlilere söz verdik. Böyle 

bir yapının, yapılaĢmanın özellikle “Old Town” dediğimiz Konak‟ın tam merkezi eski Ģehir dediğimiz alanda 

yapılmasının sakıncalı olduğunu her seferinde ifade ettik. Aynı noktadayız, Konak Belediye BaĢkanı olarak Konak 

Meclisi olarak. Hiçbir değiĢikliğimiz yok, içimize sinmemeye devam ediyor ve bununla ilgili de özellikle ilgili 

firmanın CEO‟sunun da kenti ve kenti yönetenler ile alay edecek Ģekilde “Ġster 2 kat yaparız, ister 160 kat yaparız.” 

Ģeklindeki açıklaması da bizi yaralamıĢtır. Yatırımcının karĢısında değiliz, “istemezükçü” asla değiliz ama kentin 

siluetini bozacak, özellikle Sayın BaĢkan‟ımızın, Tunç BaĢkan‟ımızın büyük hassasiyet gösterdiği Kadifekale 

eteklerinde biliyorsunuz orada çok güzel bir çalıĢma var, tarihi bir çalıĢma var. O alanın bu siluetle kapatılması kadar 

olağandıĢı ve çarpıcı bir yapılaĢma tarzı olamaz. Yapılan emeklere, verilen bütçelere yazık. Kentin bu siluetini 

bozmamak için elimizden gelen her Ģeyi yapıyoruz. Konak Belediyesi olarak bizim üstümüze düĢen ne varsa 

yapıyoruz Ģu anda. BüyükĢehir Belediye BaĢkan‟ımızın da bu konuda aynı hassasiyet içinde olduğunu zaten 

geçmiĢteki beyanlarından biliyoruz. Özellikle de bundan sonraki süreçte, hukukun bize verdiği yetkileri kullanarak 

Sivil Toplum Örgütlerimizin hassasiyeti, Odalarımızın hassasiyeti de göz önüne alınarak bu konu tamamen ortadan 

kaldırılacaktır. Ġzmir kamuoyu rahat etsin biz bu konuda kararlıyız. 2018‟de adaylığımız açıklandığında hangi 

noktadaysak, bugün de aynı noktadayız. Yatırımcının özellikle yüksek bina yapacağı alan, daha önce tespit edilen 

Liman Arkası, Bayraklı ve Konak‟ın belli bölgeleridir. Orada yatırımcı istediği her türlü binayı yapabilir. Biz, hmaks 
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her Ģeye göre serbest oralarda ama burada yapılan çalıĢmanın çok doğru olduğuna ben inanmıyorum, Meclisim de 

inanmıyor, bu konuda mücadelemizi sonuna kadar nereye gidecekse oraya kadar sürdürmeye kararlıyız Sayın 

BaĢkan‟ım. Onu da hem Ġzmir kamuoyuna, hem de Meclisimizi bilgilendirme açısından ikinci defa konuĢuyorum ve 

bu konu artık hukuka gitmiĢtir. Bu konu ileriki günlerde sona erecektir diye düĢünüyorum.  

BAġKAN: Çok teĢekkür ediyoruz.  

ABDÜL BATUR:  Hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum.  

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz, buyurun Özgür Bey.  

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi tabii kentin gündemi olan bir konu, önemli bir de konu. Tabii hukuki süreç tam manası ile 

tamamlanmadı, onun biz de farkındayız. Kısmen de olsa bir tamamlanan süreç var ama Sayın BaĢkanın da dile 

getirdiği gibi hâlâ devam eden bir hukuki süreç var ama ortada Ģöyle bir durum var; bir taraftan yatırımcının 

kentimize, Ģehrimize gelmesini bekliyoruz, diğer yandan da kentimizin dinamikleri ve hassasiyetlerimiz söz konusu. 

Kentimizi çok daha iyi noktalara taĢımak istiyoruz, çevresel anlamda da. ġimdi hatırlarsanız yeni bir siyasi polemik 

çıkarmak açısından söylemiyorum ama bir örnek vermek açısından söylüyorum. Geçenlerde Cumhuriyet Halk Partisi 

Genel BaĢkanı Sayın KILIÇDAROĞLU‟nun bir ifadesi vardı, Türkiye‟ye gelen yatırımcılarla alakalı, güvene dayalı 

bir açıklamasıydı. Türkiye‟ye yatırımcı… Çok doğru olmayan bizce bir açıklamaydı ama “Türkiye‟ye yatırımcı 

gelmez.” Çünkü, iĢte bir güven problemi yaĢanıyor. Esasında bugün Ģehirde yaĢanan problem bu. 2008‟de bir karar 

alındı, bir karar verildi yatırımcı buna iliĢkin olarak bir planlama yaptı ki bu planlamalar 1 yıllık, 2 yıllık, 3 yıllık 

planlamalar değil, ki biliyorsunuz sizlerin bugün yapmıĢ olduğunuz bir metro planlaması bile herhalde bir 10-15 yıllık 

planlamalardan bahsediyoruz, bütün finansmanını ona göre belirliyoruz. Dolayısıyla bu kadar kısa süre içerisinde 

bunların, tavrın değiĢmesi, sürecin baĢka noktalara gelmesi Ġzmir‟e gelecek olan yatırımcıları ciddi Ģekilde korkutur 

kanaatindeyiz. Sizin basında açıklamalarınız var, “Ġstemezükçü bir algı yaratılmak isteniyor.” ama esasında bu noktada 

algının ötesinde bir var olan bir olgu söz konusu. “Ġzmir‟e neden yatırımcı gelmiyor? Ġzmir‟e neden 1 milyon turist, 

neden 15 milyon turist değil de 1 milyon turist geliyor? Ġzmir neden ekonomik anlamda ya da ticari anlamda istenilen 

seviyelerde değil?” gibi birçok sorular var ve bu soruları biz birbirimize soruyoruz. Bunun daha iyi noktalara 

gelebilmesi için bir çalıĢma ortaya koyuyoruz. Bugün bu Ģehirde bunun tartıĢılması aslında bizim, ortaya koymuĢ 

olduğumuz, ortaya koymuĢ olduğumuz tüm soruların cevabını gösteriyor. Bizim bu tartıĢmalardan bir Ģekilde 

sıyrılmamız gerekiyor. Hele hele, hele hele Ġzmir‟in en büyük ilçelerinden birinin Belediye BaĢkanı ile Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanının bu noktada elbette ki farklı düĢünebilir, elbette ki farklı bakıĢ açısıyla meseleye 

bakabilir, ama bunu, temennimiz, niyetimiz Ģudur ki bunları basın aracılığıyla değil, muhtemelen bu yatırımı yapacak 

olan firmanın yetkilileri ile de bir orta yol bulunmak koĢuluyla bir görüĢme platformu ortaya konulabilir diye 

düĢünüyorum. Bu tartıĢma Ġzmir‟in geleceği noktasında önemli bir tartıĢma. Bundan sonraki süreçte de Ġzmir‟e 

gelecek olan yatırımcıların ürkmemesi adına değerli bir tartıĢmaya çevirmek bizim elimizde. O yüzden biz bu noktada 

esasında bunu bir Ģansa çevirmemiz gerektiği kanaatindeyim. Burada “Yoksa o karar verilmiĢ.” biz bununla ilgili 

“Kesinlikle karĢı çıkıyoruz.” ya da “Hayır, karĢı çıkmıyoruz.”un ötesinde net çizgilerle değil, ortaya bir doğru kararın 

çıkartılması için doğru diyalog kapılarıyla, doğru diyaloglarla meseleyi halletmemiz gerektiğini düĢünüyorum.  

BAġKAN: Buyurun Hakan Bey. Sonra vereceğim efendim. Evet.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Sayın Abdül BaĢkan‟ın “Konak Meclisinde tartıĢtık.” 

dediği için söz aldım. Bu, daha doğrusu bu konuyu konuĢurken Sayın BaĢkan “Ġçime sinmiyor.” ifadesi kullandığında 

AK Parti Grubu adına söz alan bir Meclis Üyesi olarak ben de bu tür yüksek yapının bu anlamdaki bakıĢın “içime 

sinmiyor” diyenlerdenim. Ama orada asıl temeldeki yatan Ģey ileriki Meclislerde Gündemimize gelecek olan BaĢkent 

Hastanesi 22 bin metrekare inĢaat hakkının 55 bin metrekareye çıkarılan bir plan tadilatı da içimize sinmiyor. “Asıl 

rant orada var.” diye demiĢtim ama bu konudaki görüĢümü de Ģöyle belirteyim; tabii ki kentin bütüne baktığınız zaman 

estetik kaygıları taĢımak zorundayız. Ben BaĢkanın estetik kaygılarına saygı duyuyorum. Buradaki temel durum Ģudur, 

yalnız, Ġdarenin devamlılığı ilkeselliği vardır. Netice itibariyle bir imar planı yapmıĢızdır, ki bir tuhaf durum da Ģu 

oluĢuyor, BaĢkanımızın talihsizliği belki de 2008‟de planlar onaylanırken aynı zamanda Meclis Üyesi olarak da 

planlara belki mecburen de evet vermiĢ bir Meclis Üyesi olarak bulundu BüyükĢehirde Abdül BaĢkanımız. ġimdi 

önemli olan tartıĢmaları doğru zemine oturtmamız lazım. Burada takip edebildiğimiz kadar, bakabildiğimiz kadar 

konuya, 140 metre yükseklikte bir ruhsat alınmıĢlığı var. ĠĢte, kentteki en yüksek binanın 200-210 metre olduğunu 

düĢündüğünüzde algının farklı olduğunu görüyoruz. Ama temel olan Ģu yatırımcı açısından, uluslararası bir faaliyet 

gösteren bir grubun yöneticisi olarak da söylüyorum, Ġdarenin devamlılığını bozmamız gerekiyor. Kenti Master 

Planlarla bütünsel olarak değerlendirmemiz gerekiyor. GeçmiĢ yönetimlerin kent kimliğine uygun bir takım planlama 

hataları olabilir ama kanuni haklar var, yürütmeyi durdurma yok, alınmıĢ durumlar var. Her ne kadar bireysel olarak 

kentin estetiği açısından Ģehrin kalbinde yüksekliğin doğru planlanması gerektiğini düĢünsek de Ġdarenin devamlılığı 

ilkeselliğini de yok saymamamız gerekiyor. Bu anlamda bunu bu Ģekilde değerlendirmemiz lazım. Bizim asli 

görevimiz kamuoyunu doğru yönetmek, doğru yönlendirmek. Burada bu tartıĢmanın BaĢkanımız Konak‟ta, AK Parti 

Grubuyla bunu konuĢtuğumuz için, dediği için söz almıĢ bulunuyorum. Durduğumuz nokta bu, özellikle “Ġçimize 

sinmiyor.” ifadesinin bir altında ileriki Meclislerde Gündeme gelecek olan BaĢkent Hastanesine satılan yerin ve aynı 

planla ilave inĢaat artıĢı, ki yaklaĢık 33 bin metrekare bir ilave inĢaat hakkıdır. Asıl bence tartıĢılması gereken konular 
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bunlardır. Ben bunu da özellikle belirtmek istiyorum. TeĢekkür ederim. 

BAġKAN: Onu artık Konak Meclisinde tartıĢırsınız. Ġlhan Bey buyurun.  

HAKAN YILDIZ: BüyükĢehir‟e gelecek Sayın BaĢkan, BüyükĢehir‟e gelecek.  

BAġKAN: Buyurun, evet, buyurun Ġlhan Bey.  

ĠLHAN DAL: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis, Belediye BaĢkanımızın açıklamasını dinlemeyip 2 arkadaĢımızın 

açıklamalarını dıĢarıdan gelen birisi dinleseydi derdi ki “Ya birileri bu kente yatırım yapmak istiyor ama Konak 

Belediye BaĢkanı ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi bu yatırımların yapılmasına mani oluyor.” Bizim söylemek 

istediğiniz Ģu; biz diyoruz ki sonrasında iĢi Allah‟a havale etmemek ya da “Biz bu kente ihanet ettik.” dememek adına 

hâlâ hukuk yolu açıkken, yapabileceklerimiz varken o proje ile ilgili bir Ģeyler yapacağız. Bizim demek istediğimiz bu. 

Onun dıĢında da yatırım yapmak isteyene planlarda zaten yer gösterilmiĢ durumda, oralarda gidip yatırımını yapabilir. 

Bununla beraber Ġzmir‟e turist çekmenin yolunu sadece bina inĢa etmek, betonla turist çekmeye çalıĢmak olarak 

görmüyoruz. Zaten Ġzmir daha evvelden gelen değerleri ile tarihi ve kıymetli bir yer. Mevcut değerlerini korumak, 

geliĢtirmek, bizden sonrakilere aktarmak zaten o gelecek olan turist sayısını kendiliğinden arttıracaktır. Bu konu ile 

ilgili söylemek istediklerim bunlar. Bununla beraber bugün Ġzmir için tarihi bir gündü. Bugün sabah saatlerinde Ġzmir 

tarihindeki en büyük yatırım projesi için ilk imzalar atıldı ve baĢlangıç finansmanı temini anlamında Avrupa Ġmar ve 

Kalkınma Bankası ile bir anlaĢma imzalandı. Çok önemliydi, çünkü Hazine garantisiz ve teminatsız. Bugün 

yaĢadığımız ekonomik koĢullar ortadayken bir BüyükĢehir Belediyesinin 4 yıl geri ödemesiz ve toplamda 12 yıl vade 

ile 80 milyon Avro, bu denli ciddi bir proje için kredi bulmuĢ olması çok kıymetli diye düĢünüyorum. Dolayısı ile bu 

projede emeği geçen herkese tekrar, herkese teĢekkür ediyorum. Kentimize, ülkemize hayırlı olmasını diliyorum, 

saygılar sunuyorum. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyorum Özan Bey, Nezih Bey söz istemiĢti. Nezih Bey ve Salahattin Beyden sonra… Efendim? 

NEZĠH ÖZUYAR: O konuda devam edilecekse…   

BAġKAN: Var mı? Bu konu… Hangi konu ile ilgili konuĢacaksınız?  

ÖZAN PARLAR: Bu konuyla ilgili Sayın BaĢkan. 

BAġKAN: Peki, çok kısa olsun artık.  

ÖZAN PARLAR: TeĢekkür ederim. Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri Temel New York'a gidiyor, inĢaatçılık 

yapacak, müteahhitlik yapacak, imar durumu alıyor, 99 kat “Yahu” diyor, “bunu yaparım.” diyor, “Üstüne de 1 kat” 

diyor, “kaçak yaparım” diyor, “100 kat olur.” diyor. Biz böyle yatırımcı istemiyoruz Ġzmir‟de. Biz neyi istiyoruz? Rant 

elde edecek yatırımcı değil, gerçek anlamda buranın değerini bilen, bu değere gelip katkı koyacaksa o zaman gelsin 

arkadaĢlar. Yani emsal artıĢları parsel bazında düzenlemelerle artıĢlar yapılan bir kent istemiyoruz biz. Biz Ġzmir'de 

yaĢayan insanların hepsinin eĢit olarak Ġzmir'in nimetlerinden faydalanmasını, yararlanmasını istiyoruz. Bugün yine bir 

Ģey yapmıĢsınız BaĢkan‟ım. YeĢil Kent‟ler diye bir Ģey var. Bununla ilgili olarak da bize bir hibe, bir bağıĢ geliyor. Biz 

daha yeĢil bir kent, daha yaĢanılır bir Ġzmir için mücadele ediyoruz, bu mücadeleye de sonuna kadar devam edeceğiz, 

teĢekkür ederim. 

BAġKAN: Sayın BAYSAK sonra da size vereyim, evet. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Efendim? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tamam. Peki, bu konuyu sonlandırıyoruz artık evet Sinan Bey. 

ALĠ EMRAH KARAMUSTAFAOĞLU: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyesi ArkadaĢlarım Konak Belediye 

Meclis Üyemiz Hakan Bey, Konak Belediye Meclisinde alınmıĢ olan bir kararı BüyükĢehir Meclisine taĢımanın çok 

yanlıĢ olduğunu söylemek istiyorum öncelikle… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler.) 

BAġKAN: Evet, ArkadaĢlar müdahale etmeyin lütfen.  

ALĠ EMRAH KARAMUSTAFAOĞLU: Konak Belediye Meclisinde bu karar alınmıĢ… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
BAġKAN: Lütfen müdahale etmeyin, evet. 

ALĠ EMRAH KARAMUSTAFAOĞLU: ġimdi Ģöyle bir Ģey var, bunları karĢılaĢtıralım Ģimdi. Daha BüyükĢehir 

Meclis Gündemine gelmedim. Biri özel tesis alanı, biri ticarethane, biri kamu yararı, biri rant yararı. ġimdi Hüsnü 

Beyin dediği gibi esas burada karıĢtırmıĢ bulunmaktayız elmayla karpuzu. Onun için bunun BüyükĢehir Meclis 

Gündemine geldiğinde tartıĢılmasının daha uygun olduğunu düĢünüyorum, teĢekkür ederim. 

BAġKAN: TeĢekkür ediyoruz, sağ olun. Sayın BAYSAK buyurun, sonra Nezih Bey evet.  

MEHMET ATĠLLA BAYSAK: Sayın BaĢkan, dile getirmek istediğim konu Gündemin biraz dıĢında… 

BAġKAN: Buyurun. 

MEHMET ATĠLLA BAYSAK: Bildiğiniz gibi Nobel Edebiyat Ödülü Avusturyalı yazar Peter HANDKE‟ye verildi. 

Peter HANDKE‟ye bu ödülün verilmesini ve veren Ġsveç Kraliyet Akademisini kınıyorum. Çünkü Peter 

HANDKE‟nin, Slobodan MĠLOSEVĠÇ‟e olan hayranlığını defalarca dile getirmesi, hapisteyken ziyaret etmesi ve bu 

soykırımın Avrupa Ġnsan Hakları Mahkemesi tarafından da onaylanmasına rağmen 20. yüzyılın sonunda modern 

dünyanın gözünün önünde ispatlı bir Ģekilde gerçekleĢtirilmiĢ soykırımı reddetmesi, Nazi Soykırımına inanmamak ve 

Hitler‟e hayranlık duymaktan baĢka hiçbir Ģey değildir. Bunu dile getirmek istedim, arz ederim. 
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BAġKAN: Çok teĢekkür ederiz, hatırlatmamız için. Hepimiz aynı hassasiyeti taĢıyoruz ve hepimiz aynı nedenle 

üzgünüz. Buyurun Nezih Bey.  

NEZĠH ÖZUYAR: Nezih ÖZUYAR, Bergama. Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Benim bugünkü dileğim Kozakla ilgili olacak Sayın BaĢkan‟ım. Kozak Çamavlu yaklaĢık 24 bin 

metrekare bir meraya sahip. Yapısı gereği, doğası gereği 10 Nisan-30 Mayıs tarihleri arasında baĢta papatya olmak 

üzere kır çiçekleri ile tam bir görsel Ģov sergilemektir. Hâlihazırda yıllardan beri… Aynı zamanda Çamavlu 4 bin 5 yüz 

büyükbaĢ, 9 bine yakın küçükbaĢ hayvancılıkla Kozak‟ta 1. sırada yer alan bir köyümüz. 30 Mayıs‟tan sonra da bu köy 

bir hayırla Mera Salım Töreni yapıyor. O kadar sayıda hayvan aynı anda bir törenle meraya salınıyor. Bu da görülesi 

bir olay. Bu her iki olayın BüyükĢehir Belediyesi‟nin desteği ile bir Ģölen haline getirilmesini talep ediyorum. Ayrıca 

hâlihazırda bildiğiniz gibi Kozak‟ta doğa sporları, trekking amatörce devam ediyor ve eğer mümkünse yine 

BüyükĢehir Belediyemizce yarımada da olduğu gibi rotaya dâhil edilmesi ve bunun desteklenmesini arz ediyoruz, 

saygılar sunarım. 

BAġKAN: Çok güzel, bu vesileyle paylaĢmıĢ olayım, Kozak‟ta bir Doğal YaĢam Parkı Projemiz var. Ona da 

baĢlayacağız, kısa sürede de hayata geçireceğiz. Buyurun Salahattin Bey.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Ġzmirliler ben geçen toplantıda 

konuĢamadım, engellilerimiz ile ilgili bir konuĢma hazırlamıĢtım evet…  

BAġKAN: Evet benim kabahatimdi… 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Estağfurullah efendim, sorun değil. 

BAġKAN: Kusura bakmayın özür diliyorum evet.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: BirleĢmiĢ Milletlerin almıĢ olduğu uluslararası bir kararla 1992 yılından bu yana her yıl 3 

Aralık günü Dünya Engelliler Günü olarak kutlanmaktadır. Bu özel günde toplumda yaĢayan engelli bireylerin varlığı 

ve yaĢadıkları sorunlara iliĢkin sosyal, kültürel, ekonomik ve siyasal alanlarda farkındalık yaratmak ve bu sorunlarla 

ilgili çözüm yolları bulunması amacıyla etkinlikler düzenlenmektedir. Kabul etmek gerekir ki engelli bireylerin 

yaĢadığı zorluklar ve sorunların bir güne sığdırılarak çözüm üretilmesi pek mümkün değildir. Engellilerin varlığı ve 

yaĢama, yaĢamda karĢılaĢtıkları zorluklar sağlıklı bireyler ve özellikle de hizmet üretenlerin daima dikkate alması ve 

hassas olması gereken önemli bir sorumluluktur. Tanımlar engellileri doğumsal ya da sonradan olma sebeplerle bireyin 

kiĢisel veya sosyal yaĢantısına dair kendi baĢına yapması gereken iĢleri bedensel veya zihinsel yoksunluk sebebiyle 

yapmaması olarak ifade eder. Yani, engellilik, toplumsal hayata katılmak üzere yapılacak faaliyetlere iliĢkin hareket 

yeteneğinin sınırlı olmasıdır. Herhangi bir fiziksel veya zihinsel engelli olmayanların da yapamayacağı iĢler veya 

aĢamayacağı engellerle karĢılaĢma ihtimali olduğunu hesaba katarsak yaĢanan sorunları sağlıklı insanların yaĢam 

Ģartlarına uymak zorunda olan engelli bireyler, engelli bireyin karĢılaĢtığı engellerin özel durumlarının yarattığı 

sıkıntıları telafi edecek destek sistemlerinin noksanlığı olarak da görebiliriz. Öncelikle yaĢanan tüm sorunların 

çözümünün yardıma ihtiyacı olan engellilerin sayısının, sıkıntılarının ve beklentilerinin belirlenmesi ile mümkün 

kılınabileceği inancındayız. Ülkemizde TÜĠK tarafından 2002 yılında Türkiye engelliler araĢtırması ve ardından 2010 

yılında engellilerin sorun ve beklenti araĢtırması olmak üzere iki saha çalıĢması yapılmıĢ. Takip eden 9 yıllık süreçte 

etkin bir çalıĢma yapılmamıĢtır. ASPB 2011 nüfus ve konut araĢtırması çerçevesinde ülkemizde engelli nüfusunun 

oranının %6,9 olduğu belirtilerek 2 milyon 85 bin erkeğin ve 2 milyon 792 bin kadının en az bir engeli olduğu 

bilgisini paylaĢmıĢtır. Ancak bugün mevcut sayının verilen bilginin çok daha üstünde olduğunu bilmekteyiz. Engelli 

vatandaĢlarımızın sayısı ve sorunlarıyla ilgili olarak en kısa sürede kapsamlı bir çalıĢma yapılmak zorundadır. Engelli 

kardeĢlerimizin yaĢadığı maddi sorunların çözümü için engellilik maaĢı uygulamasında hane içi gelirin esas alınması, 

uygulamasından vazgeçilmesi. Kamu kurum ve kuruluĢlarında çalıĢtırılacak engelli kontenjanından yüzey %3‟ten  

%5‟e çıkarılmasına iliĢkin verilmiĢ olan kanun teklifi gündeme alınmayı beklemektedir. Eğitim haklarını kullanmakta 

sorun yaĢayan engelli çocuklarımızın eğitime ulaĢılabilirliği, yanında aldıkları eğitimincde özel gereksinimlerine 

uygun hale getirilmesi bir mecburiyettir. Özel eğitim statüsünde yer alan okulların müfredat programlarının gözden 

geçirilerek diğer okullardan farklı ve engel çeĢitlerine göre yeniden düzenlenmesi önem arz etmektedir. Ne yazık ki 

engelliler için özel statüde çalıĢmıĢ yüksek öğretim kurumu sayısı çok yetersizdir. Meslek sahibi olan, olmak isteyen 

engelli kardeĢlerimizin yine engellerinin farklılıklarına göre, özel gereksinimleri dikkate alınarak bu kurumların 

sayısının artırılması ve onlara eğitim verecek öğretmen ve akademisyenlerin özel eğitim kursları ile verilecek eğitim 

için yeterli hale getirilmesi gerekmektedir. Engelli çocukları yetiĢtirmek, eğitmek, sabır, saygı, hoĢgörü, fedakârlık ve 

üstün gayret gerektiren zor bir iĢtir. Cefakâr ve vefakâr bir çabayla günlerce uğraĢılmasına rağmen bir arpa boyu yol 

alındığında dağlar aĢılmıĢ kadar sevinmek ve mutlu olmak demektir. Engelli çocuklarımızı eğiten, bu gayreti gösterip, 

zorluklara katlanan öğretmenlerimizin özlük haklarında, hak ettikleri düzenlemeler yapılmalı. Yıpranma payları da 

hesaba katılarak, tükenmiĢlik sendromuna sürüklenmelerinin önüne geçilmelidir. Engelli sporcularımızın Türkiye 

Avrupa ve Dünya müsabakalarında kazandıkları baĢarılar göğsümüzü kabartmakta, bize en büyük mutluluğu ve gururu 

yaĢatmaktadır.  Kabul etmeliyiz ki engellilerimizin sorunlarının onları ve engel durumlarını yılın sadece bir günü veya 

1 haftasında hatırlanarak çözümü mümkün değildir. Bizler yılın sadece bir günü değil, arzu ettiğiniz, bize gereksinim 

duyduğunuz her an yanınızdayız, uzağınızda değil, her daim yakınındayız, sizlerle birlikteyiz. Evet, teĢekkür ederim, 

saygılar efendim. 
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BAġKAN: Evet, ben teĢekkür ediyorum, bütün iyi dilekleriniz için. Biz de gönüllerde engel olmasın diyoruz. Değerli 

ArkadaĢlar, bu gökdelen meselesi ile ilgili ben Konak Belediye BaĢkanımıza sonuna kadar güveniyorum. Hem kentin 

siluetini, hem yatırımcının menfaatlerini hepsini koruyacağına inanıyorum. O nedenle de kolaylıklar diliyorum. 

Değerli ArkadaĢlar, bugün gerçekten tarihi bir gündü. Ġzmir tarihinin en büyük, Ġzmir tarihinin en büyük yatırımı için 

bugün düğmeye bastık ve tam da Ġlhan Beyin söylediği gibi, Hazine kefaletine ihtiyaç duyulmadan, baĢka bir teminata 

ihtiyaç duyulmadan 80 milyon Euro‟luk bir çok cazip koĢullarda alınan bir krediyi bugün imzaladık. Bu Ģu anlama 

geliyor; toplam bütçesi 1 milyar 70 milyon dolarlık bir proje bu ve yaklaĢık %10‟una tekabül eden bir bölümü için ilk 

adım atılmıĢ oldu. Bu, bundan sonraki finansmanın temininde çok büyük bir avantaj sağlayacak bir adım. Çünkü 

Avrupa Ġmar ve Kalkınma Bankası gibi dünyanın en saygın bankalarından birinin, üstelik bu konjonktürde verdiği bir 

kredi. O nedenle 5 yılın içinde bu metronun çalıĢacağını, hareket edeceğini ve seyahat edilebileceğini öngörüyoruz ve 

bu nedenle son derece heyecanlı ve gururluyuz. Bildiğiniz gibi bu projenin finansmanının tamamını birlikte Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi olarak yapıyoruz ve bu da bütün Türkiye‟ye ve dünyaya örnek olacak bir giriĢimdir. Ben 

bugüne kadar emek veren baĢta Genel Sekreterimize ve onunla beraber çalıĢan Genel Sekreter Yardımcılarımıza, Hafif 

Raylı Sistemlerde görev yapan tüm bürokrat arkadaĢlarıma, çalıĢan arkadaĢlarıma, projede finansmanda çalıĢan 

arkadaĢlarıma, özellikle BarıĢ Beye, Genel Sekreter Yardımcımız BarıĢ Beye, tüm belediye çalıĢanlarımıza 

Ģükranlarımı sunuyorum, teĢekkür ediyorum; emeklerine sağlık, ellerine sağlık ve Ġzmir için hayırlı olmasını 

diliyorum. Ġzmir‟in bir dünya kenti olmasında çok önemli bir yol kat edecek. Bu kritik günlerde, bu krizin bütün 

dünyayı sarstığı günlerde Ġzmir‟e böyle bir yol açılıyor olması, Ġzmir için yol açılıyor olması son derece değerli. Bu 

duygu ve dileklerle oturumu kapatıyorum. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Kime? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tabii ki 

bürokratlarımız… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Elbette hiç kimseyi 

dıĢarıda bırakmıyoruz. Bu konuda emek veren herkesi Ģükranla anıyoruz.  

 

VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

BAġKAN: Değerli ArkadaĢlar, Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerimizin Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

VIII. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
BAġKAN: 3. BirleĢim, 13 Aralık Cuma Günü, saat 18:00‟de, Meclis Toplantı Salonundadır. TeĢekkür ediyorum.  
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Divan Kâtibi 
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Divan Kâtibi 

 

 

Onur YĠĞĠT 

Divan Kâtibi 
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Divan Kâtibi 

 


